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Z A P I S N I K 
S 5. SJEDNICE VMO KRIMEJA 

 
 

5. sjednica VMO Krimeja održana je 15.12. 2010. godine (srijeda) s početkom u 19 sati u prostorijama 
MO Krimeja, Kumičićeva 50. 
Sjednici su bili nazočni: 
 

- Petar Petrinić, predsjednik VMO 
- Arsen Cimaš, zamjenik predsjednika VMO 
- Danijela Bradamante, članica VMO, 
- Ljiljana Mihić, članica VMO, 
- Ivan Host, član VMO 

 
Usvajanje zapisnika s 4. sjednice VMO Krimeja: 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Realizacija: 
- Komunalnog programa za 2010. godinu 
- Programa rada za 2010. godinu,  

2. Realizacija programa "U susret Novoj godini" 
3. Utrošak sredstva reprezentacije VMO 
4. Zahtjev – pritužba Tomislava Odicki iz Kumičićeva 42 

 
 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
Prije prelaska na Dnevni red predsjednik VMO izvijestio je članove Vijeća o realizaciji zaključaka 
donesenih na  prethodnoj sjednici održanoj 14.11.. 2010.: 

- Prioriteti za 2011. godinu – "male komunalne akcije" usvojit će  su u sklopu proračuna Grada 
na sjednici Gradskog vijeća koja je će se održana 21. prosinca 2010. godine, 

- Ugovor za korištenje prostora sklopljen je s HVD  "Eugen Kvaternik" , a s Društvom Brune 
Groninga postupak je u tijeku, 

- Dobiven je odgovor Rijekaprometa na naš dopis od 15.11. 2010. godine vezano za zahtjev 
Vedrana Vrsalovića za postavu stupića u Kumičićevoj  ulici. 

 
AD 1 
Predsjednik VMO i tajnik izvijestili su članove vijeća o realizaciji Komunalnog programa za 2010. 
godinu i Programa rada za 2110. godinu.   
 
 
 Zaključak 
Vijeće  je jednoglasno prihvatilo informaciju o realizaciji  Komunalnog programa za 2010. 
godinu i Programa rada za 2010. godinu 
 
 
 
 
 



 
 
 
AD 2 
Predsjednik VMO iznio je prijedlog da se program "U susret Novoj godini" organizira u suradnji s 
Klubom umirovljenika i starijih osoba Krimeja dana 29. prosinca s početkom u 17 sati. U programu bi 
sudjelovali Klapa "Gradelin" i muzičar Vladimir Mikler. Takoñer, posjetili bi se bolesni i nemoćni 
aktivisti Krimeje. 
 
Zaključak 
Vijeće je jednoglasno donijelo zaključak da se prihvaća predloženi program.  
 
 
AD 3 
Tajnik je izvijestio vijećnike, da je od 1.500,00 kn sredstava za reprezentaciju VMO za 2010. godinu, 
ostalo neutrošeno 1.000,58 kn  
 
Zaključak 
Vijeće MO je jednoglasno  je donijelo zaključak da se neutrošena sredstva reprezentacije VMO 
za 2010. godinu u iznosu od 1.000,58 kn utroše za organizaciju priredbe za djecu povodom 
Djeda Mraza/Božičnjaka koja se  održati 21, prosinca. 
 
AD 4 
Predsjednik Vijeća je upoznao vijećnike s zahtjevom – pritužbom Tomislava Odickoj iz Kumičićeve 
broj 42 u kojoj navodi da se korisnici poslovnih prostora   protive   prijedlogu Vedrana Vrsalović za 
postavu stupića na nogostupu ispred njihove zgrade. 
 
Zaključak 
Viječe je jednoglasno donijelo zaključak da se organizira sastanak s predstavnicima 
Rijekaprometa, korisnika poslovnih prostora u Kumičićevoj  42 i Vedrana Vrsalovića. Ukoliko 
se ne postigne dogovor,  zahtjev-pritužbu Tomislava Odeckog uputit će se Rijekaprometu. 
 
 
Sjednica je završila u 21,00 sati 
Ovaj se zapisnik sastoji od 2(dvije) stranice 
Zapisničar-referent za mjesnu samoupravu:                                Predsjednik VMO Krimeja: 
 
                    Zoran Miličević                                                                    Petar Petrinić 
 
 
 


